

REACH Regulation

REACH Regulation

As supplier of LED lighting systems and to respect the REACH Regulation 1907/2006/CE (Registration, Evaluation, Authorization of Chemical substances), EFFILUX has carried out an inventory of the substances used in the manufacture of its products.

En tant que fournisseur de systèmes d'éclairage LED et afin de respecter le règlement REACH 1907/2006/CE (enregistrement, évaluation, autorisation des substances chimiques), EFFILUX a réalisé un inventaire des substances utilisées dans la fabrication de ses produits.

Based on the declarations of our suppliers and to the best of our knowledge, we can hereby certify that our products (except those contained in Table A) do not contain any Substance of Very High Concern (SVHC) in amounts >0.1% (w/w) according to the SVHC-241 List of 2024/06/27.

Sur la base des déclarations de nos fournisseurs et à notre connaissance, nous pouvons certifier que nos produits (à l'exception de ceux figurant dans le tableau A) ne contiennent aucune substance extrêmement préoccupante (SVHC) en quantités >0,1 % (p/p) selon la liste SVHC-241 du 27/06/2024.

Be sure that EFFILUX monitor the SVHC list and update the information to its customers. We are kept informed by our suppliers of any changes.

EFFILUX surveille la liste SVHC et met à jour les informations destinées à ses clients. Nous sommes tenus informés par nos fournisseurs de tout changement.

If necessary, we will inform our customers about the presence of these substances in our products.

Si nécessaire, nous informerons nos clients de la présence de ces substances dans nos produits.

Issued at Les Ulis,

18/07/2024

Wilfrid JULLIEN

Quality Manager



Table A

Gamme / Range	Size	Name of substances EC	CAS number	Localization of the substance
EFFI-FLEX-CPT	All sizes	Lead	7439-92-1	Connectors and metal one-touch fittings
		Octaméthyl-cyclotétrasiloxane	556-67-2	Silicone TSE397C
		Decaméthylcyclopentasiloxane	541-02-6	
		Dodecaméthylcyclohexasiloxane	540-97-6	
EFFI-FLEX-BL-CPT	All sizes	Lead	7439-92-1	Connectors and metal one-touch fittings
		Octaméthyl-cyclotétrasiloxane	556-67-2	Silicone TSE397C
		Decaméthylcyclopentasiloxane	541-02-6	
		Dodecaméthylcyclohexasiloxane	540-97-6	
EFFI-FLEX-HSI	Optical length 20 mm	Lead	7439-92-1	Connectors
EFFI-DIMMER	x	Lead	7439-92-1	Connectors
EFFI-IPSC4	x	Lead	7439-92-1	Diode, Fuse, Integrated circuit
		Diboron Trioxide	1303-86-2	Quartz